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Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o sarnorządzie gminnym
(t.j. Dz.U. z 2021 poz. 1372 ze zm.) przekazuję interpelację radnej Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim Pani Lucyny Pająk z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie: czy
możliwa jest interwencja w budowę św'atłowodów na terenach wiejskich?
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Sępólno Kraj. 17.l2.2021 r.
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7Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

pośrednictwem Przewodniczącegcza

Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim a/? '

Lucyna Pająk
radna Rady Miejskiej w Sępólnie Kraj.

Interpelacja/? '

Pytanie Czy możliwa jest interwencja w budowę światłowodów na terenach

wiejskich ?

1. W planie budowy światłowodów zabrakło mieszkańców, których zabudowania

są oddalone od zwartej zabudowy wiejskiej. Dotychczasowe projekty skupiają się

np. na blokach wielorodzinnych i zabudowie w centrum wsi.

Na skutek takich działań osoby, które wciąź mają problem z dostępem do

Internetu nadal będą go miały, nadal pozostaną wykluczone, a temu miała

przeciwdziałać ustawa.

2. Projekt prowadzenia światłowodu, przez jedną z firm, zakłada wykorzystanie

starych słupów telefonicznych. Wiem z doświadczenia, źe słupy te nie

wytrzymują trochę mocniej wiejącego wiatru (tak jest dotychczas , korzystam z

telefonu stacjonarnego, który bardzo często jest ,głuchy?).

Widziałam w jednej z gmin, źe firmy ?istawiają nowe słupy dla światłowodu,

dlaczego te działające u nas tego nie robią?

Przypuszczam, że po wykonaniu światłowodu pojawią się różne firmy oferujące

swoje usługi (internet, telewizja, telefon), a kto będzie zajmował się jego

serwisem?
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